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Veld ID 3

Onderwerp Verduurzaming gemeentelijk sportcentrum - landelijke 
richtlijn

Fractie GBH

Vraag Er is door een team van experts vanuit bedrijfsleven en 
overheden een landelijke richtlijn ontwikkeld voor veilige 
opslag van elektriciteit in energieopslagsystemen (PGS 37-
1). Hier vallen de batterijen bij Sportstad en Thialf onder. 
Echter deze richtlijn moet nog worden goedgekeurd door 
het Bestuurlijk Omgevingsberaad (BOb)

1
Is dat ondertussen al gebeurd?

Ook wordt aangegeven dat de richtlijn al wel kan worden 
toegepast. Zowel bij Sportstad als Thialf wordt deze richtlijn 
al gehanteerd.

2
- Hoe groot is de kans dat de richtlijn wordt goedgekeurd?
- Stel dat er een kink in de kabel komt, wat dan? Hoe groot 
is deze kans?

3
Bij Thialf is een en ander met ondersteuning van externe 
expertise al uitgewerkt.
- Wat kwam hier uit?
- Wordt er ook gekeken naar best practices, als het om 
batterypacks gaat?
- Welk bedrijf wordt hiervoor in de arm genomen? Hoe heet 
dit bedrijf?

Antwoord 1
Dat is nog niet gebeurd. Bij de nieuwsberichten van de 
publicatiereeks gevaarlijke stoffen wordt hierover het 
volgende aangegeven:

“Nu de PGS is vastgesteld door de PGS-stuurgroep en 
gepubliceerd is, kan deze vervolgens worden goedgekeurd 
door het Bestuurlijk Omgevingsberaad (BOb). Verwachting 
is dat dit in het najaar van 2023 zal plaatsvinden.

In de periode tot goedkeuring door het BOb kan PGS 37-1 
al worden toegepast. Inhoudelijk zal de richtlijn niet meer 
veranderen.”

2
Zie antwoord op vraag 1.

3
Voor de ondersteuning is ingenieursbureau Antea in de arm 
genomen. Alle betreffende maatregelen uit de richtlijn zijn 
langsgelopen, waarbij is nagegaan hoe hieraan te voldoen. 
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Uitkomsten/insteek zijn/is met FUMO, Brandweer en 
gemeente (Vergunningen) doorgesproken.

Voor wat betreft de best practices. Er draait al een 
soortgelijk systeem bij een bollenboer. De ervaringen daar 
zijn betrokken. Een exacte zelfde situatie als bij Thialf en 
Sportstad is ons niet bekend. Wel zien wij dat de casussen 
Thialf en Sportstad worden gevolgd als voorbeeld voor 
anderen.

Agendapunt Raadsvergadering 2023 (13. Verduurzaming gemeentelijk 
sportcentrum)
maandag 25 september 20:00 tot 22:12
Raadszaal


